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Abstract (en)
[origin: WO8702916A1] Support system for a blanking press for metals, consisting of an upper and lower section, with a hydraulic cylinder (11)
supplying the support force, said cylinder being mounted on an annular body which can be inserted in the lower portion (B) of the blanking press
and is penetrated by the hydraulic piston (12, 12) linked with part (4) of the support system and forms a stop (9') for the upper end bearing surface
of the piston; the hydraulic cylinder (11) has a fluid inlet (15) with a magnetic valve (16) and a fluid outlet (17) with a non-return valve, which can be
connected to a pressure vessel (21) and to a pump (20) by means of a commun fluid line 19) in order to preset the supporting force.

Abstract (fr)
L'organe d'appui est destiné à une presse à découper des métaux, comportant une partie supérieure et une partie inférieure et munie d'un vérin
hydraulique (11) engendrant une force d'appui. Le vérin est monté sur un corps annulaire (9) qui est disposé dans la partie inférieure (B) de la
presse, et est traversé par le piston (12, 13) du vérin supportant un contre-poinçon (4) d'appui et qui constitue une butée (9') de fin de course
supérieure du piston. Le vérin (11) présente un orifice d'admission (15) muni d'une vanne magnétique (16) et un orifice de sortie (17) muni d'une
soupape de non-retour (18). La vanne et la soupape sont reliées par une conduite commune (19) de fluide à un réservoir de pression (21) et à une
pompe (20) de réglage de la force d'appui.
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